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Vragen1 
 

Vraag 1 In het regionale plan van aanpak regio Arnhem wordt gemeenten gevraagd een langetermijnvisie 

ten aanzien van het opvangen van vluchtelingen en het huisvesten van statushouders te maken. 

Hoever is Renkum hiermee? 
  

Antwoord In het plan van aanpak dat door de provincie is gestuurd naar het Rijk, heeft de subregio Arnhem 

gevraagd om een lange termijnvisie van het rijk.  Daarnaast zijn we zelf bezig met het ontwikkelen 

van een lange termijnvisie. Tijdens de raadsinformatie-avond op 7 januari 2025 hebben wij de raad 

geïnformeerd over de stand van zaken Asielopvang, Oekraïne-opvang, huisvesting statushouders en 

Inburgering en Participatie. Wij hebben toen ook de vervolgstappen aangekondigd. Inmiddels is een 

consultatie van de raad op 4 februari a.s. belegd. Tijdens deze raadsconsultatie willen wij graag in-

put ontvangen voor de kaderstelling rondom opvang, huisvesting en inburgering. Dit dient als basis 

voor een visiedocument. 

 

Vraag 2 Hoe gaat Renkum om met de spreidingswet? 
  

Antwoord De Wet gemeentelijke taak mogelijk maken asielopvangvoorzieningen (de “Spreidingswet”) is on-

verkort van kracht. Wij houden ons aan onze wettelijke taken uit de Spreidingswet. 

 

Vraag 3 Wat gaat Renkum structureel doen voor vluchtelingen als Moviera sluit? 
  

Antwoord Wij onderzoeken de mogelijkheid voor een duurzame asielopvang in onze gemeente. Als zich moge-

lijke locaties aandienen, gaan wij in overleg met COA onderzoeken of daar een duurzame locatie 

kan worden gevestigd. Tot dit gerealiseerd is, zijn wij ook bereid in gesprek te gaan over opties om 

tijdelijke (nood)opvang te realiseren. Als locaties in principe geschikt bevonden zijn (door COA), zul-

len wij verdere actie nemen en communicatie opstarten. 

 
1 Formuleer de schriftelijke vragen kort en duidelijk. Het antwoord volgt binnen 30 dagen nadat de vragen zijn 

ingediend bij de griffie. 
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Vraag 4 Bent u het eens met ons dat ad hoc opereren geen voorkeur heeft boven duidelijke afspraken en 

voorzieningen? Integratie via werk en school is veel gemakkelijker en goedkoper te organiseren als 

onze Renkumse samenleving weet waar ze aan toe is en niet ook steeds ad hoc moet reageren.  
  

Antwoord Wij zijn het met u eens dat duurzame voorzieningen de voorkeur genieten. Met constructieve en 

duurzame opvang kunnen voorzieningen en begeleiding ook structureel worden georganiseerd. Ook 

voor inwoners en omwonenden is dat veelal fijner. Wij hopen dat bij toekomstige duurzame locaties 

van opvang, inwoners samen met diverse organisaties zullen samenwerken bij de integratie van 

nieuwkomers.  

Indien er sprake zou zijn van een niet-structurele oplossing zien we dit als tijdelijke tussenoplos-

sing, totdat er een structurele oplossing gevonden is. 
 

Vraag 5 Bent u bereid ons een plan met beleidskeuzes voor te leggen om het gesprek hierover met de raad 

en inwoners te voeren? 
  

Antwoord Er is reeds een eerste aanzet tot kaderstelling georganiseerd: 4 februari a.s. tijdens raadsconsulta-

tie. Op basis van richtinggevende kaders van de raad, zal een conceptbeleidsplan worden opgesteld. 

Bij de totstandkoming van dit conceptbeleidsplan willen we betrokken organisaties, samenwerkende 

partijen en inwoners betrekken.  

 


